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Abstract (en)
A casement fitment grips over an edge of the window frame (1). The casement (2) covers mounting parts (11,15), one of which, belonging to a
corner mounting (3), is fixed to the window frame; the other mounting part, fixed to the casement, engages with the mounting part of the window-
frame. A seal (8) seals the casement against the frame. The mounting parts protrude into a pocket (6) in the casement and are supported against
each other. One mounting part has a fixed holder part (16) ad a coupling part (17) pre-assembled with the other mounting part.

Abstract (de)
Bei einem Fenster hat ein an einem Blendrahmen (1) angeordnetes Lagerteil (15) eines Ecklagers (3) ein Halteteil (16) und ein mit dem Halteteil
(16) formschlüssig verbundenes Koppelteil (17). Das Koppelteil (17) ist über einen Lagerbolzen mit einem an einem Flügel (2) des Fensters
angeordneten Lagerteil (11) verbunden. Das Ecklager (3) ist in einer Tasche (6) des Flügels (2) angeordnet und vollständig von einer Dichtung (8)
umschlossen.
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